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z obrad sesji Rady Gminy w Górnie odbyĘch w dniu 23 lipca 2010r w lokalu
Urzędu Gminy.

Sesję rozpoczęto o godz. 14.00 zakończono o godz.16.00.
Lista obęcności radnych na sesji w zŃączeniu do protokołu.
W sesji ponadto udzińwzięli:

1. Pan Jarosław Krolicki - wójt Gminy
2. Parri Anna Michalska - wicewojt Gminy
3, Pan Henryk Opaliński - skarbnik Gminy

oruz pozostali zaproszęni go ście w l g zńączonej listy.

PĄekt porządku obrad sesji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej wazności.
2. Przyjęcieporządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokoht zpoprzedniej sesji.
4. Podjęcie uchwał w następujących sprawach:

Il zmian w bu&żecie gminy na 2010 rok,
2l zmiany do uchwĄ w sprawie zatwięrdzenia Gminnego Programu
Rozwiąąrwania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 2010r.

5. Informacja Wojta z działalności w okresie międzysesyjnym.
6. Interpelacje, wolne wnioski.
7. Odpowiedzi na interpelacje.
8. Zamknięcie obrad sesji.

Przebieg obrad sesji:

_ Ad.1,. CńęrdziesĘ trzeciąsesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom pan

Jan Sikora przewodniczący Rady Gminy, który stwierdził, że w sesji bierze udział
11 radnych - Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.

Ad.z, Rada Gminy w głosowaniu 1 t za jednogłośnie przyjęła w/w porządek obrad.

Ad.3. Protokoł zpoprzedniej sesji Radni przyję|ijednogłośnię lII zal.

Ad.4. Il Zmiany w budzecie gminy na 20l0r przedstawił Skarbnik Gminy, ktory
poinformował, że w zrvią,zku z otrzymana dotacją celową na oświatę dofinansowanie
programow zwiększa się dochody buóżetowe o kwotę 382.370 ń jakrównież
dochody * rekompensata utraconych dochodów w podatkach tj kwota 235 ń razęm
zwiększenie dochodów to kwota 382.6a5 ń, o te kwotę zrviększa się wydatki
budźetowe, Jeśli chodzi o przeniesienia środkow jest to kwota 1.088.203 zalęcenia



RIO dotyczące zmiany rozdzińów w działach m.inn. transport, oświata. Jeśli chodzi
o inwestycje to przebudowa drogi gminnej w Krajnie Zagórzejest rozłożonana II
lata w tym roku za220.180 zł i w roku przysztym2I9.814 zł, wykonanie
dokumentacji na odwodnienie Cedzyny zmianakwoty zl2.50a lnettol,na
kwotę15.2 50 ń brutto. Dział 750 promocja gminy 6.3|4 ń wynajem sceny na

uroczystości 400-1ecia Kościoła w Leszczynach, dziń oświata 53.000 złna
zorganizowanie placow zabaw przy szkołach w leszczynach i Kranie /refundacja
środków po ich wykonaniu./ W zwązku ztymi zmianami zmieniają się także
zńączńki inwestycj i rocznych i wieloletnich do uchwały budżetowej.

W dyskusji głos zabrali:
Pan radny Marian Grzegolec zapytałile w sumie będzie kosztowała droga w Krajnie /

adp. 423.000złl, zapytń co zrozbldową remizy w Górnie , czy jest zapłacone dla p,

Krzysiek za udostępnienie gruntu pod drogę gminną dojazdowądo pól, składa także
pisemną interpelację w sprawie budowy drogi w Górnie Parcele do p. Januchty, prosi
o szybkąodpowied:ź.
Pan Wojt jest problem zwykupem trojkątą a jeśli chodzi o drogę jesteśmy w trakcie
wyboru oferenta na projekt w najbłiZszym czasie będzie rozstrzygnięty.
Pan radny Henryk Klimek stwierdził, że rozbudowa remizy to bardzo Ą pomysł, bo
istniejący budynek nie jest w pełni wykorzystany, byłby bardziej zazakupem nowego
sprzętu dla strazy /obecny polonez jest już zbyt wyeksploatowany, zakup nowego
samochodu/.
Pan radny JarlZielonkazapytń, czy nrrniejszone środki do kwoty 77 .5a0 wystarczą
na remont sali i zagospodarowanie placu szkolnego w Skorzeszycach. Odp. Tak.

Parr Jan Sikora zapytń, czy była romłażana możliwośc zakupu sceny dla gminy, są
duże koszty z jej wypoĘczeniem, ana kazdąimprezę się wypoĄczanależy zająć się tym
tematem.
Odp, Pan Wójt nie było rczeznania w sprawie zakupu §ceny, ale na pewno należy ten temat podjąć.

projekt uchwĄ w sprawie nnianw buóżecie gminy naZ}tar przedstawił pan Jan

Sikora.
Rada Gminy w głosowaniu 11 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr )OIIV 225ll0 w zńączeniu do protokołu.

2l Zmiany do uchwĄ Nr XXXDVLg4lrc zatwierdzającej Gminny Program
Ronviązywania Problęmow Alkoholowych i Narkomanii na 2010 r przedstawił pan

Wójt, ktory nadmienił, że sąoszczędności w niektorych punktach planu
finansowego /nie płacimy na izbę firzeivłień, są oszczędności w wynagrodzeniach/
w nviązku zwmna posiedzeniu GKRPA zawnioskowano, by środki te przekazaó na

argańzację imprezy 2}lęciasamorządu m.inn zakup duZego baneru na stadion
poniewaz sątam organizowane różne imprezy, zakup teczek i koszulek /promocja
gminy l kwota 6. 300.00o zł.
Rada Gminy w głosowaniu 10 zai l głosie przeciw podjęła w/w uchwałę.



Uchwała Nr XLIIV226|I0 w załączentu.

Ad.5. Pan Wojt Gminy ńozył informacj ę z dzińalności w okresie międzysesyjnym,
nadmienił, ze uchwńy zpoprzedniej sesji zastaĘ w terminie przekazanę do służb
Wojewody, żadnanie została uchylona, wydał zarządzenia. Jeśli chodzi a przetarg1

to: wykonano zamówienie z wolnej ręki na dodatkowe roboty przy remizie OSP w
Leszczynach otworzenie fundamentów i ścian istniejącego budynku wartość zadania
77.0II zł,przetargnaprzebudowę drog gminnej w Krajnie Zagorze a czym
mówiono wcześniej w trakcie obrad przy zmianach w budżecie najnŁsza oferta
KPRD 423.740 ń,w poniedziałek rozstrzygnięcie ofert.
Przetargnastępny to remont sali gimnastycznej wrazzrapleczem w szkole w
Skorzeszycach wartość zadania 1l7 .904 wpĘnęła tylko jedna oferta, ale nie ma
mozliwości unieważnienia przetargu poniewaz termin wykonania prac jest do
3 1 . 0 8 , 2 0 1 0r. Następ ny przetarg równiez doĘ czy szkoĘ w Skorze szycach to remont
nawierzchni parkingu i drogi dojazdowej 149.425 wygrała firma ,,Lech" termin
wykonania 3 0. 0 8. 2 0 1 0. Ogłos zony zostŃ także przetat g na wykonanie
zagospodarowania terenu wokół szkĄ w Radlinię termin składania ofert
3a.07.2010.
Jeśli chodzi o rozbudowę remizy w Gornie to inwesĘcjatabyła od początku roku
zapisanaw budzecie, ale ze względu na trudności formalne, dopiero w m-cu maju
otrzymaliśmy zgodę z Ministerstwa na budowę w granicy,terazw najbliższym czasie
zostanie ogłoszony przetarg. Jeśli chodzi o odwodnienie w m. Cedzynato po
dzisiejszych przeniesieniach w buóźecie będzie robiona dokumentacja, mamy już
wstępną decyzjęz ochrony środowiską w następnej kolejności to projekt na
odwodnienie boiska i ośrodkazdrowiaw Radlinie. Jeśli chodzi o remonty dróg
powiatowych są na Ńończeniu, jak rowniez budowa chodnika Górno Wola Jachowa.
Nadmienił, że wpĘnęła skarga p.Pioro z Woli Jachowej dotycząca budowy chodnika.
Poinformował, że zatrudnionych jest 10 osób na usuwanie skutkow powodzi.
Pani Anna Michalska wicewojt Gminy nadmieniła, że ńożone sąwnioski na pomoce

dydaktyczne i tablice dla 8 szkół.

Ad.6 i 7. W interpelacjach głos zabrali:

1. Pani Janina Rubak radna zGornazgłosiła sprawę dotyczącąprojektu
kanalizacji, a mianowicie przeniesienia nitki kanalizacji za budynki od
kościoła w kierunku Woli Jachowej, podziękowńa za tablicę informacyjną i
chodnik.

2. PanMarian Grzegolec zapytałkto podpalił trawę na boisku w Górnie /musiała
interweniować strazl, częmu jest podlewane boisko w dzień.

3. Pa Edward Waldon sohys z Podmąchocic zapytń kiedy wreszcie będzie coś
robione w tej wsi zgłasza poprawę drogi od p,Tomunia, jak równiez brak
dojazdu do pol od posesji p. Piwko.

4. Pani radna Mńgorzata Stępnik z$aszabrak wody od 4 dni u p.Słoń jest to



starsza osoba, jak również zasypanie wyrwy po powodzi przy drodze
powiatowej w Krajnie Zagórze.

5. Pan radny JanZielonka zgłasza likwidacjęprzyczyny zalewania3 posesji w
Skorzeszycach, kiedy będą uchwalane plany zagospodarowania, z$asza
rowniez uprzątnięcie lasu przed pielgrzymką.

6. Pani Teresa Szlufik sołĘs zGornaParcelę zgłaszaustawienie tablicy
informacyjnej dotyczącej numeracji posesji od głównej drogi w Górnie Parcele
do przysiołkow.

7 . PanTomasz Tofil sołtys zCedryny z$aszaprzechylone drzewa przy posesji p.

Zaw adzkiej chodzi o bezpieczeństwo.
8. Pan Stanisłąw Cedro sołtys z Woli Jachowej zglaszatakże ustawienie tablic

informacyjnych z numeracją wstawienie przepustu przy dojściu do kapliczki.
Na w/z interpelacje wyczerpujących odpowiedzi udzielili pan Wojt i pani
Barbara Wołczyk i pan Marek Kitliński kierownik ZUK.

Pani Janina Rubak wiceprzewodnicząca Rady Gminy zapoznńa Radę z pismem pani
Danuty Jaros sohys zBęcrkowa w sprawie zwrotu kosztów przęzUrządGminy za
straĘ poniesione w zwią7ku zrozgraniczeniem granic między Markiem
Kędzierskim, a Władysławem Jaros / .

Radni podtrzymali stanowisko Wójta w tej sprawie, zgodnie stwierdzili, że pani
Danuta Jaros nie jest stroną w sprawie , w nńązlal z powyższym nie ma żadnych
podstaw prawnych do wypłaty roszczenia.

Ad.8. Po wyczerpaniu się wszystkich punktow porządku obrad sesji pan Jan Sikora
przewodniczący Rady Gminy zaml<nĄ obrady cńerdziestej trzeciej sesji Rady
Gminy.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokoffint/
A. FurfidĘek
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